
Město Česká Kamenice 
náměstí Míru 219, PSČ 407 21 

 
Osadní výbor Filipov a Pekelský Důl 

 

Zápis z jednání ze dne 30. 8. 2023 
 

Přítomni: P. Janovská, D. Pavlíková, K. Jírava, M. Hartman, M. Šach 
 
Návrh programu jednání: 
 

1. Interní záležitosti 
2. Společná akce 

 
Navržený program jednání byl schválen. 

 
1. Interní záležitosti 

Na základě proběhlé diskuse ve společné skupině WhatsApp P. Janovská informovala, že je nutné 
nejprve probrat a napravit některé interní záležitosti, které nejsou v souladu s rozpočtovými 
pravidly (vyznačení účelu na hotovostních účtenkách bez konání akce) a legislativou (ochrana 
osobních údajů nezletilých).  

Následovala výměna názorů, která byla P. Janovskou nakonec důrazně ukončena doložením již 
dříve poskytnutých informací, které nebyly dodrženy a informací, že rodiče dětí, které se účastnily 
akce, neposkytli souhlas se zveřejněním fotografií. Ani přímo na akci nebyli upozorněni, že se 
fotografie jejich dětí mohou a budou zveřejňovat, natož požádáni o souhlas. 

 
Usnesení č. 1: 

Na základě výše uvedeného Osadní výbor Filipov a Pekelský Důl bere na vědomí uvedené 
informace a ukládá panu Šachovi doplnění účelu na účtenky či akce a odstranění fotografií z akce 
„Na kuželky se sousedy“ ze soukromého FB účtu.  

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 
Vzhledem k proběhlým diskusím na společné skupině WhatsApp pan Šach vznesl výtky proti 
internímu fungování Osadního výboru a přednesl jeho vlastní představy o tom, jak by měl dle jeho 
názoru fungovat předseda Osadního výboru, který by se měl osobně účastnit brigád na Filipově a 
být vidět mezi občany místní části Filipov. Sdělil, že občané místní části Filipov požadují, aby 
předseda byl z jejich místní části a nepotkávali jej jen na akcích. Někteří se akcí neúčastní a tedy 
nemají ponětí, kdo je vůbec předseda OV. 
 
Následovala plamenná diskuse o tom, proč se volí členové jednotlivých místní částí, jak by měl 
fungovat Osadní výbor navenek a uvnitř, jak a proč se provádějí společná rozhodnutí a místní 
šetření. Jaké náklady by se měly a neměly hradit z rozpočtu OV.  
Pan Šach diskusi uzavřel tím, že v podstatě již nevidí žádný společný zájem obou částí a zeptal se, 
zda by tedy nebylo vhodné Osadní výbor rozdělit. P. Janovská sdělila, že je již domluvena na 
schůzce s panem tajemníkem, kde chtěla řešit právě toto téma. Vzhledem k pracovní vytíženosti 
však schůzka nemohla být ještě před jednáním OV, ale bude až následující den. Zjištěné informace 
předá obratem po schůzce opět všem na společnou skupinu WhatsApp. Vzhledem k dané situaci 
navrhla, aby samostatné výbory byly opět v minimálním počtu, tedy tříčlenné, ale jejich účinnost 
(založení) byla až od ledna 2024 s ohledem na rozpočet a plánované financování. 
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Usnesení č. 2: 

Na základě výše uvedeného Osadní výbor Filipov a Pekelský Důl souhlasí s rozdělením (zrušením) 
stávajícího Osadního výboru Filipov a Pekelský Důl a zřízení samostatného tříčlenného Osadního 
výboru Filipov a samostatného tříčlenného Osadního výboru Pekelský Důl od ledna roku 2024. 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 3: 

Osadní výbor Filipov a Pekelský Důl tímto ukládá předsedkyni P. Janovské zjistit způsob a zajistit 
rozdělení Osadního výboru Filipov a Pekelský Důl.  

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 
P. Janovská dále informovala, že místní část Pekelský Důl již nyní splňuje minimální počet členů a 
zůstane ve stejném složení a tedy Filipov si musí nominovat ještě jednoho člena. Pan Šach i paní 
Pavlíková shodně sdělili, že s tím nebudou mít žádný problém. 
 
 

2. Společná akce 

P. Janovská informovala, že dnešní schůzka měla být především na domluvě akce (Drakiáda), která 
byla slíbena v červnu na kuželkách, že bychom ji chtěli uskutečnit. Avšak vzhledem k předchozím 
informacím v podobě chybějícího společného zájmu a následujícím rozhodnutím se dotázala, zda 
tedy má smysl původně zmíněnou akci vůbec společně konat.  

Pan Šach na to reagoval, že Filipov bude mít samostatnou akci jen pro své místní občany dne 16. 9. 
2023, kam Pekelský Důl není zván a kde budou řešit třetího člena Osadního výboru Filipov. Dále 
oznámil, že Drakiádu dělat budou, termín již mají domluvený dne 14. 10. 2023, konat se bude na 
konci Filipova na louce. Pokud Pekelský Důl bude mít čas a bude chtít, tak se může akce Drakiáda 
účastnit. P. Janovská upozornila, že louka je soukromé osoby a měli by tedy mít písemný souhlas 
majitele louky, zda tam tuto veřejnou akci pod hlavičkou OV mohou konat, aby nedošlo k nějakým 
potížím později. Pan Šach reagoval, že tam pouštějí draky běžně. P. Janovská dále sdělila, že na 
kuželkách se nabídla paní Kubcová, že by jim mohli s akcí pomoci, mají zařízení a vše potřebné. 
Pan Šach i paní Pavlíková tuto nabídku zavrhli. 

P. Hartman se následně dotazoval, zda po rozdělení stávajícího výboru na dva samostatné se budou 
moci občané Pekelského Dolu účastnit akcí na Filipově či budou jen pro místní občany. Pan Šach 
reagoval, že by chtěl zopakovat kuželky jako společnou akci, i když budou osadní výbory již 
samostatné. 

 

Usnesení č. 4: 

Na základě výše uvedeného Osadní výbor Filipov a Pekelský Důl bere na vědomí uvedené 
informace. 
 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 
Zapsala: 

Petra Janovská 
předseda OV 


